
 

  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Τετάρτη 19 Φεβρουαρίου 2025 
 

 

Προς Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής κο Στυλιανίδη Χρήστο 

 

Θέμα: Αντιμετώπιση κατολισθητικού φαινομένου στην οδό Ανθέων, Έξω 

Παναγίτσα, Χαλκίδας 

 

Kύριε Υπουργέ, 

Η οδός Ανθέων στην περιοχή της Έξω Παναγίτσας Χαλκίδας είναι κεντρικός 

παραλιακός δρόμος που αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα κατολισθήσεων 

εδώ και πάρα πολλά χρόνια, με αποτέλεσμα την υποχώρηση του 

οδοστρώματος και την έκθεση των διερχόμενων σε κίνδυνο. Η έλλειψη 

ουσιαστικών παρεμβάσεων μέχρι σήμερα έχει ως αποτέλεσμα τη συνεχή 

επιδείνωση του φαινομένου, καθιστώντας την οδό Ανθέων μη ασφαλή, τόσο 

για τους κατοίκους όσο και για τους επισκέπτες της περιοχής. Με δεδομένη 

την επικινδυνότητα του κατολισθητικού φαινομένου οι ενέργειες 

αντιμετώπισής του πρέπει να είναι άμεσες. 

Δεδομένης της σοβαρότητας της κατάστασης, καθώς και της ανάγκης 

εξεύρεσης χρηματοδότησης και εκπόνησης μελετών, το Υπουργείο οφείλει να 

αναλάβει πρωτοβουλίες για την άμεση αντιμετώπιση του φαινομένου.  

Επειδή πρόκειται για ένα ζήτημα που άπτεται της ασφάλειας των κατοίκων και 

απαιτεί άμεσες παρεμβάσεις, 

Επειδή η καθυστέρηση στην αντιμετώπιση του προβλήματος επιδεινώνει την 

κατάσταση του οδοστρώματος και αυξάνει τον κίνδυνο για κατοίκους και 

διερχόμενους. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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19/2/2025



Ερωτάσθε, 

1. Έχουν δρομολογηθεί συγκεκριμένες ενέργειες ή υπάρχει πρόβλεψη 

χρηματοδότησης για τις απαραίτητες μελέτες και έργα αποκατάστασης; 

 

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα των ενεργειών που προτίθεται να 

αναλάβει το Υπουργείο; 

 

 Η ερωτώσα βουλευτής 

                 
       Καζάνη Αικατερίνη 

 




